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Aanleiding
In Wassenaar worden steeds meer nesten van de eikenprocessierups aangetroffen, ook bij 
onderwijsinstellingen en bij woonwijken. De eikenprocessierups veel overlast geeft door de 
brandharen en deze brandharen door de wind tot wel kilometers verder overlast kunnen 
veroorzaken. De brandharen kunnen jaren na dato nog voor overlast kunnen zorgen. De 
huidige bestrijdingsmogelijkheden niet dier en/of milieuvriendelijk zijn. Een nieuwe dier- en 
milieuvriendelijke bestrijdingsmogelijkheid beschikbaar is (https://woll-ex.de/Bilder) en 
DITdus! hier al eerder (op 14 mei 2021) het College en de gemeenteraad over geïnformeerd 
heeft. Dit duurzaam gebruikt kan worden aangezien nu jaarlijks 1,5 miljoen kilo wol 
vernietigt wordt (https://www.rtlnieuws.nl/economie/artikel/5251484/schapenwol-china-
isolatiemateriaal-ondernemersverhaal). DITdus! als enige partij aangesloten zijn bij het 
Duurzame ontwikkelingsdoelen netwerk (SDG’s: 
https://www.sdgnederland.nl/user/ditduswassenaar/) en onze verantwoordelijkheid nemen 
voor een duurzame gemeente. Diversiteit, Inclusie en Toegankelijkheid dus! is voor een 
diervriendelijk en milieuvriendelijk beleid: ook met betrekking tot overlast en heeft hier 
vragen over.

Vragen
1. Welk beleid voert de gemeente Wassenaar momenteel om de overlast van de 

eikenprocessierups tegen te gaan?
2. Welke methoden zijn in dit beleid diervriendelijke en milieuvriendelijke methodes?
3. Is naar aanleiding van het eerdere bericht van DITdus! (14 mei 2021) over de 

methodiek met wol actie ondernomen om op deze wijze dier- en milieuvriendelijk de 
overlast van de eikenprocessierups tegen te gaan? Zo ja, wat waren de resultaten? Zo 
nee, waarom niet?

4. Ziet het College mogelijkheden om de dier- en milieuvriendelijke methode van wol 
ook in Wassenaar te implementeren? Zo ja, op welk termijn? En zo nee, waarom niet?
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